



ECTA Contra Coordinator

Hans & Manuela Krackau

e-mail: Contra-Coordinator@ECTA.de

Square meets Contra / Square trifft Contra

This was resoundingly successful. – More than one hundred dancers visited the 8th Contra Convention. This was overwhelming, we did not reckon with that many. First of all a vast Thank-you to the Delme Square Dancer, a square dance club in the north-west, whose members got enthused about contra dancing. Almost one year of planning, preparations, refusal and re-planning; finally the it was worth the trouble.

Young and old, new and experienced dancers out of the region and from far away, even from Denmark and Finland arrived for the dance. The first two sessions with music from CD and then the intoxicating live music by 'Reel de Quebec', an outstanding band from Denmark.

Das war ein durchschlagender Erfolg – Mehr als einhundert Teilnehmer zur 8. Contra Convention. Das war überwältigend, mit so vielen hatten wir nicht gerechnet. Zuerst einmal ein riesiges Dankeschön an die Delme Square Dancer, ein Square Dance Club im Nordwesten, dessen Mitglieder sich für Contra Dance begeistern ließen. Fast ein Jahr lang wurde geplant, vorbereitet, verworfen und wieder neu geplant; die Mühe hat sich gelohnt.

Jung und alt, neue und erfahrene Tänzer aus der Region und von weiter weg, ja sogar aus Dänemark und Finnland reisten an, um gemeinsam zu tanzen. Die ersten beiden Runden mit Musik von der CD, danach die mitreißende Musik von 'Reel de Quebec', einer hervorragenden Band aus Dänemark.



What is left? – Of course the pleasant anticipation to the next Contra Convention on Nov 5 - 7, 2010 in Seckach.

The greatest award for us as Contra Coordinator is to see a group of thrilled people starting right on the next day making plans for another Contra Dance in the northern region.

We are looking forward to!

Was ist geblieben? – Natürlich die Vorfreude auf die nächste Contra Convention am 5.-7. November 2010 in Seckach.

Der größte Lohn für uns als Contra Coordinator ist aber eine Gruppe von begeisterten Leuten, die gleich am Sonntag danach die Pläne für weitere Contra Dance Veranstaltungen in der Region geschmiedet haben.

Wir freuen uns darauf!

Hans & Manuela Krackau
ECTA Contra Coordinator